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U heeft schriftelijke vragen gesteld over energiekosten voor huurders en over een naheffing 

die Woonwaarts heeft toegepast. Hieronder geven wij antwoord op de gestelde vragen. 

 

1. Is het college het met de SP eens dat corporaties hun huurders pro-actief moeten 

informeren over kostenstijgingen? 

Ja. Van belang is dat de servicekosten van de algemene ruimten een afrekening betreffen 

waarbij het daadwerkelijke verbruik achteraf berekend kan worden. Corporaties en college 

vinden het wenselijk dat corporaties hier zo vroeg mogelijk over communiceren.  

 

2. Constateert het college, net als de SP, dat corporaties daar nu te laat over communiceren 

en huurders daarmee met onzekerheid opzadelen? 

Ja. Het college vindt het belangrijk dat corporaties hun bewoners zo snel als mogelijk 

informeren over prijsstijgingen. De corporatie Woonwaarts werkt er nu concreet aan om 

huurders in het complex met hoge rekeningen persoonlijk inzicht te geven in kosten. Waar 

mogelijk biedt de corporatie soepele betalingsregelingen aan. Voor komende jaren werkt 

de corporatie eraan om (nog) eerder informatie te verstrekken over kostenstijgingen, zelfs 

als er nog geen geheel inzicht kan worden gegeven in het uiteindelijke verbruik. Daarbij is 

wel een risico dat het uiteindelijke verbruik kan afwijken van het vooraf berekende. Veel 

corporaties hebben de afgelopen jaren ook gewerkt aan het verduurzamen van algemene 

ruimten (bijvoorbeeld door het vervangen van lampen door energiezuinigere lichten).  

 

3. De energieprijzen zijn nog steeds significant verhoogd ten opzichte van voor 2021. 

a. Ziet het college ook op de lange termijn problemen met de betaalbaarheid van 

energiekosten voor huurders? 

Het college is samen met de corporaties aan het inventariseren hoe hoog de energiekosten 

zullen zijn voor huurders, in ieder geval voor 2025. Het eerste beeld is dat de betaalbaar- 

heid van energiekosten voor een aantal huishoudens een probleem gaat worden. Het gaat 

naar verwachting met name om huishoudens die bij de gemeente bekend zijn, maar ook 



 

Gemeente Nijmegen  Pagina 2 van 2 

 
 

om huishoudens waarvan een gezinslid werkt en daardoor te veel verdient om in 

aanmerking te komen voor diverse toeslagen. Daarmee zien we dat steeds meer 

huishoudens in moeilijkheden gaan komen. Deze huishoudens hadden het eerder al zwaar, 

met deze veranderingen zullen naar verwachting hun geldzorgen verergeren. Het college is 

aan het verkennen om hoeveel huishoudens het gaat.  

Eerder bood de energietoeslag enige verlichting, maar die valt het komend jaar weg.  

 

Het college blijft in goed contact met de woningcorporaties om te kijken wat de effecten 

van deze ontwikkelingen zijn.  

 

b. Verwacht het college dat deze problemen verder verergeren door voorgenomen 

bezuinigingen op minimabeleid? 

Het college moet de taakstelling op minimabeleid nog invullen. Dit doen we na de 

behandeling van de begroting 2025 – 2028 door de gemeenteraad. Deze taakstelling zal 

invloed hebben op de portemonnee van deze huishoudens.  

  

4. Is het college bereid om budget op de bijzondere bijstand voor energiekosten, via de 

woningcorporaties voor deze huurders in te zetten? 

Het college ziet hier geen mogelijkheden meer voor.  

 

Hoogachtend, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 

   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 

gemeentesecretaris  burgemeester 

 


